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RADY i ZARZĄDU OSIEDLA "PIASTÓW" 

Z DNIA 11-0S-2017r 

Pani Przewodnicząca w trybie pilnym (telefonicznie)na dzień 11.0S.2017,godz. 16:00 zwołała 
posiedzenie członków Rady i Zarządu Osiedla "Piastów." 
Posiedzenie rozpoczęto o godz .. 16:00 
Przewodnicząca Pani Alicja Hepper na podstawie listy obecności stwierdziła quorum 
Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca 

Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

1. Przyjęcie protokołu posiedzenia RO i Zarządu z dnia 04 .04.2017r. 
2. Spotkanie z Przedstawicielami Urzędu Miasta Kędzierzyn--Koźle dot. zadania budowa boiska 

typu Orlik do piłki nożnej w ramach Budżetu Obywatelskiego z 2016r. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

• współorganizacja obchod'ów Dnia Dziecka dla mieszkańców osiedla " Piastów" z 
Klubem Muzycznym" Kajtek" . 

• współorganizacja obchodów Dnia Dziecka dla mieszkańców Osiedla" Piastów" z 
osiedlowym Domem Kultury" Komes" 

• współorganizacja z Domem Dziennego Pobytu "Wrzos" imprezy "Piknik w 
Moszczance" dlamieszkańców osiedla "Piastów" 

4. Wydania opinii w formie uchwały co do zasadności zmiany nazwy ulicy Józefa Wieczorka oraz 
wskazanie ewentualnej nowej propozycji nazwy w miejsce nazwy Józefa Wieczorka. 

5. Sprawy różne. 

Ad 1. 
Przewodnicząca przedstawiła w formie pisemnej protokół z posiedzenia Rady z Zarządem 
Osiedla z dnia04.04.2017r.Nikt nie zgłosił uwag. 
Głosowanie: protokół przyjęto jednogłośnie. 

Ad2 
W spotkaniu uczestniczył Wiceprezydent Miasta Pan Artur Maruszczak oraz Pani Kamila 
Bieńkowska. 

W trakcie spotkania zostały omówione kwestie realizacji związane z zadaniem "Budowa 
boiska do piłki nożnej ze sztucznej trawy ( typu Orlik)na terenie rekreacyjno-sportowym przy 
ul. J Wieczorka- etap I". Pan Wiceprezydent wyjaśnił kwestie opieszałości działań w realizacji 
zadania, iż pomimo ogłoszonych przetargów to w 5 nie został wyłoniony wykonawca 
natomiast przy ogłaszaniu kolejnego- 6 przetargu zastosowano drobne zmiany w zapisach 
SIWZ (Pismo Rady Osiedla w w/w sprawie wyjaśnień w załączeniu) 

Ad.3 
Przewodnicząca przedstawiła propozycje wspólnej organizacji i współfinansowania z klubami 
osiedlowymi imprez dla mieszkańców osiedla Piastów: Dzień dziecka, piknik w Moszczance. 



Podjęto uchwały: 

Uchwala nr 5 
Przeznaczenie środków finansowych w wysokości 400 zł -na współorganizację z Muzycznym 
Klubem Kajtek obchodów Dnia Dziecka środki przeznaczono na Fotobudkę. 
W głosowaniu uchwała podjętajednogłośnle (zgodnie z lista obecności) 
Uchwala nr 6 
Przeznaczenie środków finansowych w wysokości 500 zł -na współorganizację z Osiedlowym 
Domem Kultury Komes obchodów Dnia Dziecka. 
Głosowanie: Uchwała podjęta jednogłośnie (zgodnie z lista obecności) 
Uchwala nr. 7 
Przeznaczenie środków finansowych w wysokości 1500 zł -na współorganizację z Domem 
Dziennego Pobytu Wrzos corocznej imprezy "Piknik w Moszczance" . 
Głosowanie: Uchwała podjęta jednogłośnie (zgodnie z lista obecności) 

Ad.4. 
Przewodnicząca przedstawiła pismo z UM Kędzierzyn- Koźle w temacie opinii zasadności 
zmiany nazwy ul Józefa Wieczorka lub wskazanie nowej propozycji nazwy ulicy J.Wieczorka. 
Rada Osiedla "Piastów" zmianę nazwy ulicy uważa za bezsasadną. 
Uchwala nr. 8 
W sprawie wydania negatywnej opinii zmiany nazwy ulicy Józefa Wieczorka lub wskazanie 
ewentualnej nowej propozycji nazwy w miejsce nazwy Józefa Wieczorka.- opinia negatywna 
Głosowanie uchwała podjęta jednogłośnie(zgodnie z lista obecności) 

Ad 5 
Sprawy różne: 

• Omówienie sprawozdania z przeprowadzenia i ustalenia wyników konsultacji w 
przedmiocie B.O. 2017 na osiedlu Piastów. 

• Odpowiedź RSM Chemik na pismo R.O. dat. ruchu samochodowego przy ul 
Wieczarka 1 iKorfantego 3. 

Posiedzenie zakończono o godz. 19:00 

Protokolant: 
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Załącznik do sprawozdana z dnia 11.05.2017r. 

Po spotkaniu z dnia 11.05.2017 r. z Wiceprezydentem Arturem Maruszczakiem oraz 
Panią Kamilą Rada Osiedla Piastów powinna zgodnie z ustaleniami otrzymać: 
- potwierdzenie faktu odstąpienia przy szóstym przetargu, uzyskania dla 
nawierzchni boiska Certyfikatu Fifa Star 
- przesłanie ostatecznych parametrów murawy boiska 

Jednocześnie Rada Osiedla Piastów wyraziła swoje rozczarowanie faktem odstąpienia od budowy 
odwodnienia boiska oraz określenia w warunkach szóstego, przetargu parametrów 
sztucznej nawierzchni na tak niskim poziomie. 

Wyraziła równieZ swoje zaniepokojenie faktem braku wiedzy niektórych urzędników 
z Wydziału Inwestycji dotyczących wspomnianego przetargu, na temat zmian jakie w 
nim nastąpiły oraz faktem przekazywania na spotkaniu przedstawicielom Rady Osiedla blędnych 
informacji na jego temat. 

PrzeWO<lJUcząea Zarządu 

OSiedla.~.1:~ 
Alicj&lHi1 


